


Nakon zvanicnog trilateralnog sastanka, ministar Mujovic je odrzao sastanak i sa izvrsnim 
direktorom Elektroprivrede Srbije Dusanom Zivkovicem, na kojem je dogovorio direktnu saradnju 
izmedu EPS-a i Rudnika uglja Pljevlja u cilju smanjenja troskova za Rudnika uglja Pljevlja. Tako 
ce ubuduce sva nabavka uglja EPS-a od RUP-a ici na osnovu bilateralne saradnje dvije 
kompanije, cime ce se izbjegavati nepotrebni troskovi trecih lica, posrednika u trgovini, smanjila 
mogucnost manipulacija i postigli maksimalni benefiti za kompanije. Ovaj princip saradnje pocece 
da se primjenjuje nakon sto EPS-u isteknu aktuelni ugovori o nabavci uglja. 


